



Guidance for parents

Your child, **Afra Khamis** has been registered on the MyMaths website. This should help them to structure their maths work and enable you to see how they are progressing. The following information will help you support your child in accessing and using MyMaths.

How to access MyMaths

Go to www.mymaths.co.uk and login at the top of the page with the school's username and password. On the next page your child should enter their personal username and password in the My Portal box. MyMaths will then remember who they are and automatically log them in to the tasks.

Login Details

The **school username** is: lsgp

The **school password** is: shape

Your **personal username** is: XXX

Your **personal password** is: XXX

(you will find your daughter's username and password in her planner)

If your child has been set a task by their teacher it will appear in the Homework area. There is a link to the lesson if they want to revise first, and a link to the homework itself.

When your child completes both pages of an Online Homework the scores will be saved to the database. Their teacher will be able to see how well they did and leave feedback.

If a **green star** appears next to a topic, they have good skills in that area.

If an **amber star** appears they still have some difficulties.

If a **red star** appears they need to go back and relearn the topic. Get them to try the lesson again or ask their teacher for extra help.

If you want to work with your child, an effective strategy is to pretend that you have forgotten how to do something and ask them to show you how. Putting your child in the position of "teacher" is good for their confidence and gets them to talk about their thinking.

If you have any questions on using MyMaths at home, visit our dedicated support site. You can access this at any time by clicking Help at the top of the screen.

Having trouble accessing MyMaths?

If no links are working, it may be that you have a Pop Up Blocker. You will need to allow MyMaths to use Pop Ups and we suggest that you add www.mymaths.co.uk to your list of trusted sites.

If you are having trouble accessing content, it may be that you need to activate Flash in your browser. You can find more information on this in the technical section of our support site by clicking Help at the top of the screen after you've logged in.

الإرشادات الخاصة بأولياء الأمور

لقد تم تسجيل ابننكم في موقع "ماي ماث". سيساعدون ذلك على هيكلة أعمالهن في مادة الرياضيات وسيتمكن من متابعة مدى تقدمهن. ستساعدكم المعلومات التالية على دعم ابننكم في الدخول إلى برنامج "ماي ماث" واستخدامه.

كيفية الدخول إلى برنامج "ماي ماث"

زيارة الموقع www.mymaths.co.uk وتسجيل الدخول من أعلى الصفحة باستخدام اسم المستخدم وكلمة المرور الخاصين بالمدرسة. في الصفحة التالية سيكون على ابننكم إدخال اسم المستخدم وكلمة المرور الخاصتين بها في خانة "My Portal". سيقوم البرنامج بتذكر التلميذة وينقلها أوتوماتيكياً للمهام المطلوبة.

تفاصيل تسجيل الدخول

اسم المستخدم الخاص بالمدرسة: lsgp

كلمة المرور الخاصة بالمدرسة: shape

اسم الميخدم الخاص بابننكم: XXX

كلمة المرور الخاصة بابننكم: XXX

(ستجدون اسم المستخدم وكلمة المرور الخاصتين بابننكم داخل مذكرتها اليومية)

ستظهر المهمة التي حددتها معلمة ابننكم، في حال قيامها بذلك، في المكان المحدد للواجب المدرسي. سيكون هناك رابط عن الدرس إذا احتاجت ابننكم لمراجعته أولاً، ورابط للواجب المدرسي.

عندما تنهي ابننكم صفحتي الواجب المدرسي على الإنترنت سيتم حفظ درجاتها في قاعدة البيانات، حيث ستتمكن معلمتها من متابعة كيفية أدائها للواجب، كما ستتمكن المعلمة من ترك تغذية راجعة.

إذا ظهرت نجمة خضراء بجانب موضوع ما ، يعني هذا أن لديها مهارات جيدة في هذا المجال.

إذا ظهرت نجمة صفراء بجانب موضوع ما ، يعني هذا أنه لا زال لديها بعض الصعوبات.

إذا ظهرت نجمة حمراء بجانب موضوع ما فعلى ابننكم الرجوع لإعادة دراسة الموضوع. عليها إذا محاولة الدراسة مرة أخرى أو طلب المزيد من المساعدة من معلمتها.

إذا رغبت في العمل مع ابننكم؛ فمن الإستراتيجيات الفعالة التظاهر بنسيان كيفية عمل الشيء وأطلبوا منها أن توضح لكم كيفية عمله، فوضع ابننكم في وضع المعلمة يزيد من ثقته بنفسها ويجعلها تتحدث عن تفكيرها.

إذا كان لديكم أي استفسار عن كيفية استخدام "ماي ماث" في المنزل، قوموا بزيارة موقع الدعم الخاص بنا. يمكنكم الوصول إليه في أي وقت عن طريق الضغط على زر المساعدة " Help " أعلى الشاشة.

هل لديكم مشكلة في الدخول إلى "ماي ماث"؟

إذا كانت الروابط لا تعمل فقد يعني ذلك أنه لديكم برنامجاً لحجب الإعلانات القصيرة، فعليكم السماح لبرنامج "ماي ماث" باستخدام الإعلانات ونقترح عليكم إضافة موقع www.mymaths.co.uk لقائمة المواقع الموثوقة لديكم.

إذا كان لديكم مشكلة في الوصول إلى المحتوى فعليكم تفعيل برنامج "فلاش" في موقع التصفح. يمكنكم العثور على المزيد من المعلومات بهذا الخصوص في القسم الفني في موقع الدعم الخاص بنا عن طريق الضغط على زر المساعدة " Help " أعلى الشاشة بعد قيامكم بتسجيل الدخول.